

《单词百科:constitutions是什么意思?constitutions怎么发音?constitutions的解释和用法》

英语单词constitutions是什么意思?constitutions怎么读?constitutions怎么发音?简答网为您整理了constitutions的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



constitutions怎么读

constitutions的读音:[k nst t'ju: nz]

constitutions的意思

1、n.组成(constitution的名词复数);宪法;体格;构成方式;

constitutions的相关词组

1、Constitution Day 行宪纪念日;

- 2、physical constitution 体格;
- 3、unwritten constitution 不成文宪法;
- 4、sound constitution 结实体质;
- 5、strong constitution [医]强健体格;
- 6、by constitution 天性, 体质上;
- 7、hereditary constitution 遗传结构;

constitutions的双语例句

- 1、This paper introduces the main chemical constitutions and food therapy value of the Alliums Sativum L.

介绍了大蒜的主要化学成分及食疗价值,探讨了大蒜的脱臭机理,阐述了脱臭蒜素胶囊的制造技术.

- 2、Speaking of constitutions, the bourgeoisie was the forerunner.

讲到宪法, 资产阶级是先行的.

- 3、Nature and human life are as various as our several constitutions.

正如我们的各种体制一样,大自然和人生也是变化多端的.

- 4、It contains 134 constitutions.

它包括134部法规.

- 5、By controlling the option card, also by two parts constitutions.

在控制选项卡中, 主要也由两部分构成.

- 6、In the end, the writer expounds how to reconstruct the multi-level crime constitutions.

最后是论述重构犯罪构成分层结构的构建.

- 7、It had drafted two constitutions, one of which was never put in force.

它草拟了两份宪法, 其中一份从未实施过.

8、Copy of Society Registration, Constitutions and list of officer-bearer should be enclosed.

必须连同社团注册证副本、会章及干事名单一并缴交.

9、They are of important function to strengthening people's constitutions.

这对增强人的体质有重要的作用.

10、People's constitutions differ; so does their resistance to diseases.

各人的体质不同, 对疾病的抵抗力也不同.

11、These constitutions are paramount.

这些宪法至高无上.

12、Classification, requirements, constitutions and operational principle of GFCI are introduced briefly.

简要介绍了漏电开关(GFCI)的分类、要求、结构及工作原理.

13、As for the other constitutions and draft constitutions, they were altogether reactionary.

其余的几个宪法和宪法草案, 整个说来都是反动的.

14、The Constitutions Constitutional supremacy Development of the West Regions.

宪法宪法权威西部大开发.

15、Indiana State laws deliberately subverted the intent of the constitutions 14 th Amendment.

印第安纳州的法律有意歪曲联邦宪法第十四条修正案的愿意.

以上是简答网为您整理的constitutions怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于constitutions的用法、constitutions的释义、constitutions的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/constitutions>